
Protokół nr 25/2016

posiedzenia Komisji Sfery Społecznej

Rady Miasta Luboń

z dnia 16 maja 2016 r.

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 16 00, zakończyło o godz. 17 00

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ]

Przewodniczący  KSS  sprawdziła  prawomocność  posiedzenia  (quorum)  i  zaproponowała

następujący porządek obrad:

1. Otwarcie połączonych Komisji  Sfery Społecznej, Komisji  Organizacyjno Prawnej  i

Rady Seniorów;
2. Karta Seniora;

Ad. 1

          Przybyłych na posiedzenie połączonych komisji: Sfery Społecznej, Organizacyjno –
Prawnej  i Rady Seniora powitał przewodniczący  KOP Paweł Wolniewicz. 

Ad. 2

Kierownik  WOZiK  Romualda  Suchowiak   i  Bogumiła  Stochaj  przedstawiły  prezentację
dotyczącą  funkcjonowania  Karty  Dużej  Rodziny.  Pierwszą  uchwałę  w  Luboniu  podjęto
19. 12. 2013 r., a program wszedł w życie w kwietniu 2014 r. Na dzień 11.05. 2016 r. aż 204
rodziny mają aktywne karty. Koszt wydania kart w 2014 r. wyniósł 1213 zł. 

Partnerami Karty są podmioty związane ze sportem, kulturą, wypoczynkiem, ale także sklepy
spożywcze  i  markety.  Jak  wspomniała  p.  Bogumiła  Stochaj  (WOZiK)  obecnie  trwają
rozmowy z nowymi partnerami m.in. Teatrem Nowym w Poznaniu. 

Przewodniczący KOP Paweł Wolniewicz zwrócił się do członków Rady Seniora, czy mają



propozycje związane z Kartą Seniora?

1. p. Adam Gabler – prowadził rozmowy  z firmą płytkarską zainteresowaną wsparciem;

2. radna  Teresa  Zygmanowska  –  sklep  ogrodniczy  p.  Strączkowskich  również  jest

zainteresowany  wzięciem  udziału  w  programie;  co  do  aptek,  to  zgodnie

z  rozporządzeniem nie  jest  możliwa ich  reklama,  dlatego konieczna  jest  rozmowa

z mecenasami, jak to funkcjonuje w innych miastach. 

3. radny Marek  Samulczyk  zwrócił  uwagę,  że  odbył  wiele  rozmów z  potencjalnymi

partnerami,  m.  in.  apteką,  wulkanizacją,  ubezpieczycielem,  zakładem  stolarskim,

marketem budowlanym, market INTERNARCHE, a nawet developerem.

4. radny  Paweł  Wolniewicz   zauważył,  że  również  rozmawiał  z  przedstawicielami

INTERNARCHE i decyzja o podjęciu działań nie jest związana z decyzją sieci, tylko

sklepu.  

5. radna Dorota Franek – rozmawiała ze składem węgla, apteką, kwiaciarnią, fryzjerem i

cukierniom.

6. p. Wanda Suleja – Kot – czy każdy członek rodziny ma Kartę i czy jest możliwe, żeby

skorzystały z niej osoby nieuprawnione?

7. p.  Bogumiła  Stochaj  –  tak,  wszyscy  członkowie  rodziny  mają  kartę,  ale  muszą

przedstawić dokument potwierdzający tożsamość.

8. Burmistrz Małgorzata Machalska zwróciła uwagę, że wykonanie uchwały spada na

burmistrza, a dokumenty do utworzenia Karty Seniora zajmą ok. dwóch miesięcy, co

w połączeniu ze zbliżającym się sezonom urlopowym może przesunąć prace na okres

jesienny.   Burmistrz  Małgorzata  Machalska  zwracając  się  do  wnioskodawców

uchwały  spytała,  czy  nadal  podtrzymują  projekt  uchwały,  która  nie  ma  podanego

terminu realizacji? 

9. Radny Marek Samulczyk potwierdził, że tak.

10. Burmistrz Małgorzata Machalska zwróciła się do Rady Seniora o wyrażenie opinii.

11. Przewodniczący  Rady  Seniora  p.  Włodzimierz  Sroczyński  zapowiedział

przedyskutowanie  tematu  i  przedstawienie  opinii  Rady  Seniora  w  późniejszym



terminie.

       Sekretarz                                Przewodniczący

Michał Szwacki                                   Dorota Franek


